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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2024/25:721 Hanteringen av A1-intygen

Inspektionen för socialförsäkringen (ISF) har granskat hanteringen av A1-
intygen. I granskningen framkommer brister och "... att Försäkringskassan inte 
fullgör sitt EU-uppdrag om intygen och att samverkan mellan 
Försäkringskassan och Skatteverket brister".

Detta är allvarligt då korrekta A1-intyg är en förutsättning för sund konkurrens 
på svensk arbetsmarknad och för att arbetstagare ska få rätt 
socialförsäkringsskydd. Att fuska med A1-intygen är ett systematiskt 
förekommande problem i till exempel byggbranschen. Vi socialdemokrater har 
drivit frågan om att förbättra hanteringen av A1-intyg länge. Bland annat 
tillsatte vi utredningen SOU 2023:47 där frågan lyftes. Regeringen har stundtals 
varit ute på villovägar kring utstationerad arbetskraft, vilket framkom tydligt 
under EU-ordförandeskapet 2023.

( https://arbetet.se/2023/04/24/regeringen-naiv-om-anmalningsplikt/ )

Jag är väl medveten om att regeringen i sitt regleringsbrev till 
Försäkringskassan för 2025 har pekat på behovet av att arbeta med A1-intygen. 
Detta är ett litet steg i rätt riktning. Något liknande finns inte i Skatteverkets 
regleringsbrev. Utifrån ISF:s granskning är det uppenbart att skrivelsen i 
regleringsbrevet till Försäkringskassan inte verkar vara tillräcklig. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att komma till rätta med frågan om 
A1-intyg och dess konsekvenser för svensk arbetsmarknad? 

………………………………………

Ola Möller (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-06-19
Besvaras senast
2025-08-26
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


